

A woman with curly hair, wearing a taupe-colored tiered dress and light-colored sneakers, is walking across several large, flat rocks in a pond. She is carrying a woven basket filled with greenery and small white flowers. The background shows a calm body of water with reeds and greenery along the shore.

eve in paradise

FINEST NATURAL QUALITY

THE FUTURE IS

GREEN

We care...



*See it
Feel it
Love it*

eve_{in}paradise

STEP INTO THE FUTURE

Nature, Fashion & Fair......die Maxime von eve_{in}paradise !
Diese Leitgedanken sind fest verankert in unserem Selbstverständnis, unserer Art im Umgang mit Menschen und wie wir die Marke Tag für Tag leben. Wir sind uns unserer sozialen Verantwortung gegenüber unserer Umwelt, den Tieren, fairen Arbeitsbedingungen und den Menschen, mit denen wir täglich und schon über viele Jahre zusammen arbeiten, bewusst. Fairness und Respekt sind uns eine Herzensangelegenheit.

Wir sehen das Thema Nachhaltigkeit als einen fortlaufenden Prozess, der bei uns im Einklang mit modischen Trends, schönen Farbwelten und mit unserer femininen tragbaren Mode steht.

Nature, Fashion & Fair...*...the maxim of eve_{in}paradise !*
These guiding principles are firmly anchored in how we see ourselves, how we behave towards people and how we live our brand day after day. We are aware of our social responsibility towards our environment, animals, fair working conditions, and towards the people we work with every day and have been working with for many years. For us, fairness and respect are matters close to our hearts.

We see the issue of sustainability as an ongoing process. Our work on this important issue is based on our values. For us, sustainability today is in harmony with fashion trends, beautiful worlds of colour and our feminine, wearable fashion.

eveⁱⁿparadise ...arbeitet im Schwerpunkt mit hochwertigen Naturmaterialien!
... works mainly with natural materials!



kba Baumwolle

Baumwolle aus kontrolliert biologischem Anbau

certified organic cotton

Cotton from controlled organic cultivation

Pflanzliche Fasern
Vegetable fibres

Leinen
Linen

Baumwolle
Cotton

Tencel
Tencel

Bambus
Bamboo

Modal
Modal

Viskose
Viscose

Tierische Fasern
Animal fibres

Kaschmir
Cashmere

Merinowolle - mulesing free
Merino wool - mulesing-free

Alpakawolle
Alpaca wool

Yakwolle
Yak wool

Mohairwolle
Mohair wool

Seide
Silk



kbt Wolle

Wolle aus kontrolliert biologischer Tierhaltung

certified organic wool
Wool from controlled organic animal husbandry

eve_{in}paradise ...übernimmt Verantwortung!
...takes responsibility!



Global Organic Textile Standard (GOTS)

Organic Textile Standard ist ein weltweit angewendeter Standard für die Verarbeitung von Textilien, aus biologisch erzeugten Naturfasern und damit ein wichtiges Siegel. Er definiert umwelttechnische Anforderungen entlang der gesamten textilen Produktionskette, sowie Sozialkriterien.

The Global Organic Textile Standard is a standard applied worldwide for the processing of textiles made of biologically produced natural fibres, and is therefore an important seal. It defines environmental requirements along the entire textile production chain, as well as social criteria.



PETA - Approved Vegan

Um vegane Mode besser zu kennzeichnen, vergibt PETA ein Logo, dass es tierfreundlichen Unternehmen der Modebranche ermöglicht, ihre veganen Modeartikel sowie Ihr Engagement für die Tiere sichtbar hervorzuheben.

To make vegan fashion easier to identify, PETA awards a logo that enables animal-friendly companies in the fashion industry to mark their vegan fashion products and highlight their commitment to animals.



eve in paradise ...setzt in seiner Slow Fashion Mode zertifizierte Garne und Stoffe ein!

...uses certified yarns and fabrics in its Slow Fashion range!



Der **Responsible Wool Standard** fördert weltweit anerkannte Standards für das Tierwohl und die Landbewirtschaftung. Dabei umfasst der RWS die gesamte Wertschöpfungskette, von der Farm bis zur Bekleidungsfabrik.

The Responsible Wool Standard promotes globally recognized standards for animal welfare and land management. The RWS encompasses the entire value chain, from the farm to the clothing factory.

www.controlunion-germany.com / www.textileexchange.org



Der **Global Recycled Standard (GRS)** ist ein internationaler, freiwilliger, vollwertiger Produktstandard, der Anforderungen an die unabhängige Zertifizierung von Recyclingmaterialien, der Produktkette, von sozialen und umweltrelevanten Praktiken und chemischen Einschränkungen festschreibt.

Global Recycled Standard (GRS) is an international, voluntary, fully-fledged product standard that established requirements for independent certification of recycled materials, chain of custody, social and environmentally practices, and chemical restrictions.

www.controlunion-germany.com / www.textileexchange.org



LENZING™ ECOVERO™ Fasern werden ausschließlich aus zertifizierten erneuerbaren Holzquellen hergestellt, in einem umweltbewussten Herstellungsprozess, der hohen Umweltstandards entspricht.

LENZING™ ECOVERO™ fibers are made exclusively from certified renewable wood sources, in an environmentally conscious manufacturing process that meets high environmental standards.

www.lenzing.com



eve_{in}paradise ...arbeitet mit verantwortungsvollen Partnern zusammen!

...works with responsible partners!



In unserer Wertschöpfungskette ist uns Transparenz besonders wichtig, daher unterstützen wir die Initiative „**I made your clothes**“, die an den Einsturz des Rana Plaza in Bangladesch im Jahr 2013 erinnert. Seit Beginn verfolgen wir die Strategie der langfristigen und partnerschaftlichen Zusammenarbeit mit wenigen Produzent*innen. Das bedeutet, dass wir alle Lieferant*innen kennen, die in unsere Produktionskette involviert sind. Es ist uns wichtig, dass unsere eve_{in}paradise Mode unter menschenwürdigen und fairen Arbeitsbedingungen produziert wird und die von uns definierten Sozialstandards eingehalten werden.

Transparency is particularly important to us in our value chain, which is why we support the “I made your clothes” initiative, which commemorates the collapse of the Rana Plaza in Bangladesh in 2013. Since the beginning, we have pursued the strategy of long-term and partnership-based cooperation with a few producers. This means that we know all of the suppliers who are involved in our production chain. It is important to us that our eve_{in}paradise fashion is produced under humane and fair working conditions and that the social standards we have defined are complied with.



eve_{in}paradise ...denkt weiter in alle Richtungen!
...thinks ahead on all of the issues that matter!



Mit der Initiative **PLANT-MY-TREE®** haben wir die Patenschaft für 500 Bäume übernommen Für den aktiven Klimaschutz und CO²-Ausgleich. Die Aufforstungsflächen befinden sich in ganz Deutschland und werden jährlich von uns mit erweitert.

Insgesamt ist die Bekleidungs- und Schuhindustrie für jährlich 4 Milliarden Tonnen CO₂-Emissionen verantwortlich – das sind weltweit 8 % des globalen CO₂-Ausstoßes uns somit mehr als der globale Flug- und Schiffsverkehr zusammen. Mit unserem Partner **PLANT-MY-TREE®** pflanzen wir seit 2020 Bäume in Deutschland, um einen Teil unseres CO² Ausstoßes zu kompensieren. Damit tragen wir aktiv zum Klimaschutz in Deutschland bei und schützen unsere Umwelt und unseren Planeten langfristig.

*With the **PLANT-MY-TREE®** initiative, we have taken over the sponsorship of 500 trees. For active climate protection and CO² compensation. The afforestation areas are located throughout Germany and are expanded by us every year.*

*Overall, the apparel and footwear industry is responsible for 4 billion tons of CO₂ emissions annually - that's 8% of global CO₂ emissions worldwide and thus more than global air and sea traffic combined. With our partner **PLANT-MY-TREE®**, we have been planting trees in Germany since 2020 to offset part of our CO² emissions. In this way, we actively contribute to climate protection in Germany and protect our environment and our planet in the long term.*



Recycling zur Vermeidung von Kunststoffen, z.B. Polybags und Plomben aus recyceltem Polyester
Recycling to avoid plastics such as polybags and seals made of recycled polyester

FSC Papier aus verantwortungsvollen Quellen für alle Print Medien und unsere Hangtags
FSC paper from responsible sources for all print media and our hang tags

FSC zertifizierte Holzbügel zur Präsentation der Kollektion auf Messen, in Showrooms oder in den eigenen Monostores
FSC-certified wooden hangers for presentation of the collection at trade fairs, in showrooms or in our own monostores

DHL GoGreen, CO² – frei unterwegs
DHL GoGreen, CO²-free on the road

SALES GERMANY

COSTUMER SERVICE

SHOWROOMS	ADDRESS	CONTACT DETAILS	AREA
Modeagentur Nicole Richter Nicole Richter	Fashionparc Dreilinden Heinrich-Hertz-Strasse 1B D-14532 Kleinmachnow	Phone: +49 (0) 33203 33 93 10 Fax: +49 (0) 33203 33 93 20 E-Mail: n.richter@richter-mode.de Web: www.richter-mode.de	Mecklenburg-Vorpommern, Brandenburg, Berlin, Sachsen, Sachsen-Anhalt, Thüringen
Modeagentur Philip H. Goodhew Philip H. Goodhew	Modezentrum Hamburg Haus B, Raum 441 Modering 1 D-22457 Hamburg	Mobile: +49 (0) 176 612 494 41 E-Mail: goodhew@freenet.de	Niedersachsen, Schleswig-Holstein, Hamburg, Bremen
Modeagentur Susan-Lee Dreier Susan-Lee Dreier	Derendorfer Allee 12 Halle 30 Eingang C, Raum 1.07 D-40476 Düsseldorf	Phone: +49 (0) 211 469 580 35 Mobile: +49 (0) 172 405 81 01 Fax: +49 (0) 211 469 580 36 E-Mail: susan-lee.dreier@gmx.de Web: www.modeagentur-susan-lee-dreier.de	Nordrhein Westfalen
Christiane Bohres Modeklarheit Christiane Bohres	Haus der Mode, Turm 7. OG, Raum 750 Frankfurter Straße 70-72 D-65760 Eschborn	Phone: +49 (0) 6196 43 511 Mobile: +49 (0) 174 346 69 31 Fax: +49 (0) 6196 482 422 E-Mail: christiane.bohres@modeklarheit.de Web: www.modeklarheit.de	Hessen, Saarland, Rheinland-Pfalz
Modeagentur Mona Wuschech Mona Wuschech	Freudenberger Haus Karl-Weinmair-Str. 5 D-80807 München	Phone: +49 (0) 89 356 538 12 Mobile: +49 (0) 172 271 73 77 Fax: +49 (0) 89 350 407 19 E-Mail: mona@agentur-wuschech.de Web: www.modeagentur-wuschech.de	Bayern
perfect details - Modeagentur Reiner Renz Reiner Renz & Daniela Wende	Mahdentalstrasse 108 HDK 1, 2. OG, Raum 01 D-71065 Sindelfingen	Phone: +49 (0) 7031 429 0453 Mobile: +49 (0) 151 461 057 71 Fax: +49 (0) 7031 792 191 E-Mail: reiner@perfect-details.de Web: www.perfect-details.de	Baden-Württemberg

COSTUMER SERVICE

SALES INTERNATIONAL

SHOWROOMS	ADDRESS	CONTACT DETAILS	COUNTRY
Eigner Textilagentur Roswitha Eigner	Brandboxx Salzburg 1. OG / Raum C1 Moosfeldstr. 1 A-5101 Bergheim	Mobile: +43 (0) 664 432 35 99 E-Mail: office@eignertextilagentur.at Web: www.eignertextilagentur.at	Austria
Amanda Knights Fashion Agencies Ltd Amanda Booth	338 East Lancashire Road Swinton UK-Manchester M27 0LJ	Phone: +44 (0) 7801 979 682 Mobile: +44 (0) 161 236 44 55 E-Mail: sales@knightsfashion.co.uk Web: www.knightsfashionagency.co.uk	UK
PS Trade Pietro Salvetti	Industriestr. 57 CH-8152 Glattbrugg	Phone: +41 (0)44 811 90 20 Mobile: +41 (0) 79 204 81 39 E-Mail: pietro@pstrade.ch Web: www.pstrade.ch	Switzerland

eve_{in}paradise

Senatex GmbH | Am Pferdemarkt 61 B | 30853 Langenhagen

+49 (0) 511 - 899 593 - 0

info@eve-in-paradise.de | www.eve-in-paradise.de

